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Nova junta a 
l'A. de V. de 
Sant Julià 
SANT JULIÀ DEL LLOR-BON-
MATÍ (Del nostre correspon
sal, JMR).— L'associació de 
veïns Lauro, de Sant Julià del 
Llor, va celebrar la seva as-
serpblea general ordinària per 
tractar i fer una anàlisi de la 
marxa de l'entitat i escollir, 
alhora, nova junta directiva. 

La renovació dels càrrecs 
va donar com a resultat que 
la presidència fos ocupada 
per Josep Maria Casellas, el 
vice-president Eduard Puig-
demont, el secretari, Isidre 
Domènech, i el tresorer. Nar
cís Noguer,a més de set vo
cals. • • / 

En el decurs de l'assemblea 
van passar-se comptes de 
l'any passat el pressupost del 
84 ' i es donà la relació d'altes 
i baixes hagudes a l'associa
ció. ' 

Per altra banda, la mateixa 
entitat Lauro ha organitzat 
pels propers dies 2 0 i 21 
d'abril el tercer campionat de 
botifarra; que se celebrarà als 
locals de l'esplai de Sant Julià 
del Llor. 

Plaça aJ. Pla 
a Castellfollit 
CASTELLFOLLIT DE LA ROCA 
(De la nostra Redacció).— El 
2 3 d'abril, diada de Sant Jor
di, patró de Catalunya i data 
en què ens deixà l'inoblidable 
escriptor Josep Pla, l'ajunta
ment de Castellfollit de la Ro
ca dedicarà la plaça i el mira
dor del vèrtex del cingle a 
aquesta figura de les lletres 
catalanes. L'acte tindi·à lloc a 
partir de les dotze del migdia. 

Renfe tampoc no ha donat permís per ampliar el pont 
- — - • • • • • ^ • · I — I — • - • ( . . • — •• ^ " 

Problemes tècnics retarden 
la carretera de Caldes 

CALDES DE MALAVELLA (De la. 
nostra. Redacció).— La direcció 
general de Carreteres de la Ge
neralitat addueix problemes tèc
nics i administratius pel que fa a 
l'estat de la carretera de Caldes 

- de Malavella, que des de fa deu 
mesos està en obres. Tal i com 
informà'fa pocs dies PUNT DIA
RI, els veïns d'aquesta població 
mostraren la seva indignació 
després de veure que a la prima
vera de l'any passat es comen
çaren les obres a la carretera Ge-
6 7 3 i al,cap de deu mesos enca
ra no s'han finalitzat. 

Les protestes dels veïns i d'al
guns camioners que habitual
ment fan aquell trajecte per tàl 
d'anar a carregar i descarregar a 
Caldes de Malavella, es traduï
ren en pintades als cartells anun-. 
ciadors de les obres. Per altra 
banda l 'Ajuntament afirmava 
que no se'ls havia donat cap res
posta a là seva petició del per
què les obres tardaven tant. 

Carreteres de la Generalitat 
afirma que el retard de les obres, 
de millora del traçat de la car
retera que passant per Caldes va 
a desembocar a la Nacional-ll, 
són degudes a dues raons princi
palment: La primera estalvia rela-

. cionada amb RENFE: «Havien de 
donar permís per l'eixamplament 
del pont I no l'acjaben de donar». 
La segona seria per qüestions 
tècniques: en voler refer là 
calçada es trobaren amb una ca-, • 
pa de fang altament comprensi--
b|e que dificultava l'assoliment 
de la calçada pel qual calien dues 
coses. Úna primera deixar pas
sar temps mentre amb la circula
ció de vehicles per sobre e| ma
teix terreny anés catxant fins 
poder realitzar els treballs defini-

L'estat de la carretera ha provotíat moltes protestes dels conductors què hi 
circulen 

t ius: «Tècnicament l'obra no pot 
anar mes de pressa de com s'es
tà fent». De moment el que sí 
que es farà de forma immediata 
és posar una capa d'asfalt provi
sional per tal que els vehicles no 
hagin de patir el mal estat de l a . 
calçada, ja que ara s'hi passa 

malament. Aquesta obra es pen
sa tenir llesta el més de juny. La 
capa definitiva d'asfalt està pre
vist que s'acabi definitivament el. 
proper mes de setembre, i 
d'aquesta manera quedarà llesta 
la problemàtica carretera calden-
ca. 

Adjudicades 
les obres del 
cementiri 
d'Anglès 
ANGLÈS (Del nostre corres
ponsa l , Josep Món del 
Raval).— S'han adjudicat ja 
definitivarrient les obres de la 
primera fase del nou cementi
ri municipal d'Anglès després 
del concurs subhasta. L'em
presa que portai;à a terme les 
obres és la de Lluís Sarsat;ie-
das, de la Cellera, amb un 
presupost de 2 8 . 7 3 7 . 6 2 5 
pessetes. Aquesta decisió va 
ser tractada en el ple extraor
dinari celebrat recentment 
per l 'Ajuntament d'Anglès, 
en el qual també s'acordà 
d'acceptar com a nova secre
tària de la corporació Maria 
Isabel Millàn, que fins ara es
tava en el poble tarragoní 
d'Alcover,,a l'alt-Camp. 

Per altra banda, s'ha de dir 
que el barri antic de la matei
xa població, que corhptarà. 
amb un ' pla especial, ja té 
pràcticament enllestit l'enllu
menat, que dóna en aquests 
moments especial rellevància 
als racons i indrets d'interès 
que conté el barri antic d 'An
glès. -

Nou enllumenat al nucli antic 

•Diputació' -Primer Pia del Pie-

Un pressupost innovador 
(De la nostra Redacció).— «Els pressupostos de 

Tesperança», aquesta, podria ser la definició del que 
s'aprovà ahir a la Diputació de Girona. Els doS grups po
lítics — CiU i PSC— coincidiren a l'hora de les. valora
cions, amb els matisos propis, aixòsí, en fet què els 
3.370 milions del pressupost ordinari i els 836 milions 
deils d'inversions reflectien partida per partida algunes 
innovacions importants én vistes als pressuppstos an
teriors i que podrien ser un motiu de rellançamentde ca
ra als pròxims exercicis. Uns pressupostos en què en 
acabar l'exercici els municipis de les comarques de Gi
rona hi podran dir la seva. Podran dir si l'esperança s'ha 
fer realitat. 

Prèviament al ple extraordinari 
per aprovar els pressupostos, la 
corporció posarà sobre' la taula 
els 2 4 punts del ple ordinari que 
passaren de tràmit. Res destaca-
ble, només l'únic prec, oTút i ica 
pregunta, que feia referència a, 
«Teledeum» figuerenc. 

Joan Vidal com a vocal d'Hi
senda fpu l'encarregat de pre
sentar i fer una breu anàlisi dels 
nombres que regiran aquest 
exercici. Els 3 . 3 7 0 milions del 
pressupost ordinari representen 
un increment en relació amb 

Tanterior d 'uh 18 per cent i en 
xifres rodones .uns 5 2 0 milions 
de pessetes més. Vidal recordà 
l'especial estructura financera 
de les Diputacions, «en què, els 
recursos són molt poc elàstics, 
ja que les despees s'han d'adap
tar als ingressos. I la Diputació 
es troba «encotillada», es depèn 
de sr l'estat incrementa els 
ingressos». 

SANITAT, AL DAVANT 

Pel que fa al repartiment en 
funcions es destaca la partida 
corresponent a Sanitat (hospi
tals, toxicomanies, recollida de 
gossos i altres atencions) que 

•puja.a 7 8 8 . 9 1 4 . 1 5 2 pessetes, 
mentre que la més baixa corres
pon a Habitacle i Benestar comu-
n i t a r i a m b u n t o t a l de 
8 8 . 2 8 1 . 8 7 5 pessetes. La resta 
és distribueix de la següent ma
nera: serveis generals, 1 56 mi
lions; Educació 9 6 ; Pensions, 
seguretat social i assistència so
cial, 5 9 2 ; Altres Serveis comu: 
nitaris o Socials, 3 7 4 ; Serveis 
Econòmics, entre els qual entra 
Agricultura, ramaderia, política 
forestal. . . , més de 3 2 4 milions; i 
No classificats, eri qüè entren 
operacions de crèdit, cooperació 
a serveis municipals... més de 
9 3 3 hnilions de pessetes. 
, Peíque fa al pressupost d'In

versions, que puja a 8 3 6 mi l ion^ 
de pesísetes, les quantitats eh re
parteixen de la següent manera: 
Hospital Sta. .Caterina, 31 mi
lions; Hospital Psiquiàtric, 55 
milions; Residència Geriàtrica, 9 
milions; Llar Infantil, 3 milions; 
edificis de la Diputació, 17 mi
lions; Monuments, 65 milions; 
Carreteres i carriins, 3 7 7 mi
lions; aportació per a una cam-
bra de descompressió,4 milions; 
aportacions per a construccions 
esportives, 56 milions i amortit
zació de préstecs mitjançant 
deute públic, un total de 2 0 9 mi
lions de'pessetes. Pel que fa als 

_ ingressos en aquest pressupost 
d'inversions es farà mitjançant 
Emissió de deute, 3 2 5 milions i 
Préstecs a llarg termini d'enti tats 
financeres, 511 milions de pes
setes. 

EL MAPA-ENQUESTA I 
EL GABINET 
D'ASSESSORAMENT 

El diputat Tomàs Sobrequés, 
com a portaveu del PSC, afirmà 
que tota aprovació d'un pressu
post ha d'ésser un acte impor
tant i mereixia fer-li unes consi
deracions. Manifestà que si bé el 
pressupost no satisfà plena
ment, el vot favorable represen
tava un vot d'esperança, Cità el 
document que presentaren en el 
seu moment quant a renovació i 
nova línia de treball per la Dipu
tació: «Document quehem'tre-

ballat conjuntament i que en al
guns aspectes ha quedat reflec
tit». 

Tomàs Sobrequés es va re
ferir al fet que s'ha inclòs w els 
pressuposts, per una banda fer 
una mapa-enquesta per tal de 
vuere realment quines són les 
necessitats dels mimicipis de les 
comarques. 

L'altre punt iniportant i que f i 
gura en el pressupost, és la crea
ció d'un Gabinet d'Assessora
ment als ajuntaments, la primera 
tasca del qual serà l'edició d'un 
opuscle-guia "de totes les sub
vencions i ajuts programats per 
la Diputació per al 1 9 8 4 , Aquest 
gabinet haurà dè ser, amb el 
t e m p s , capaç d 'assessorar 
adientment els ajuntaments so
bre temes legals, jurídics, admi
nistratius, . pressupostaris i en 
general sobre problemàtica de 
l'administació local. 

Abans de l'aprovació dels 
pressupostos, el president Sal
vador Carrera ratificà l'esperan
çà en el pressupost i va llegir els 
acords entre els dos grups polí
t ics, en ̂  què es destaquen els , 
punts d'ajuda als municipis i el 
compromís que el pressupost de' 
1 9 8 5 «contemplarà de manera 
global els recursos destinats a 
ajuts I subvencioris i conces
sions de crèdit a|s ajuntaments 
per tal de fer possible un establi-
nient de prioritats, utilitzant la 
informació del treball anomenat 
mapa-enquesta». 

«Teledeum», a 
la Diputació 

Certament els dos plens 
. d'ahir no són gaire propicis 

per a l'anècdota,, llevat qüè 
les dues intervencions de To
màs Sobrequés, en una digué 
«en segon lluc, perdó lloc» o 
«faré unes matisacions a les 
matisacions de Joan Vidal a 
les meves mat i sac ions» , 
aixecant l'única rialla de la 
nit. 

El que, sense cap mena de 
dubte va fer estirar l'orella, 
fou el socialista i regidor-de 
Figueres Joan Armangué 
quan aprofità el JDrimer torn 
de precs i preguntes per fer 
una sola intervenció: «Quan 
l'ajuntament de Figueres va 
treure al carrer els cartells de 
«Teledeum» portaven, el nom 
de la Diputació, després quan 
se'n feren càrrec les entitats 
ja no. Què ha passat amb 
això?. Si l'ajuntament s'ha 
retirat continuarà rebent la 
subvenció de la Diputació?». 

Arcadi Calzada, ponent de 
cultura, fou caut en la l-espos-
ta: 

«Considerarem el tema. 
No em puc pronunciar si no 
he parlat amb la comissió i 
amb el mateix ajuntament». 

Punt, El, 1984-04-18, p. 13.
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